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Градоначелник Новог Сада Милош Вучевић изјавио је да је централна
манифестација обележавања страдања Срба у акцији "Олуја", вечерас на тргу у том
граду, који је, сразмерно броју становника, примио највећи број избеглица
деведестих година.

  

  

„Према неким проценама, више од 100.000 Срба дошло је ту из Хрватске, Босне и
Хецеговине и зато је донета одлука да се ово страдање овде обележи, у центру града“,
рекао је Вучевић, за ТВ Пинк.

  

Како је навео, по први пут је обележавање у самом центру једног града, обично је,
навео је, то било у приградским насељима, или испред манастира, као простори
који су били карактеристични за прихват колона избеглица, Крајишника.

  

Он је рекао да је председник државе „као булдожер гурао да се обележавају судбински
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датуми за наш народ, победе и туге“.

  

"Култура сећања даје смернице како даље да идете. Ако не знате своју прошлост не
можете да разумете садашњост, нити да предвидите будућност", рекао је Вучевић.

  

Он је навео да "никад неће разумети Србе који су данас у Далмацији, Истри, на
острвима, на одмору", додајући да никог не осуђује, "нек летују где год хоће, баш ме
брига".

  

"Али мора да је гадно и прилично непријатно да сутра будете Србин у Далмацији или
негде на одмору на Јадранском мору у Хрватској јер ће они сутра да славе и причају да
су победили претеравши Србе. Једино да гњурате цели дан, да узмете велику боцу
кисеоника, да идете под море и да се правите да се то не дешава и да су око вас баш
пристојни људи", рекао је Вучевић.

  

(Нова)
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